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PROTOKÓŁ nr 51 

LI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Pilawie Górnej  

w dniu 25 maja 2023 r. 

 
Data sesji: 25.05.2023 r. 

Godzina rozpoczęcia sesji: 8.30 

Godzina zamknięcia sesji: 10.33 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta w Piławie Górnej, 

 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp. nazwisko imię status 

1 Chrobak Marcin obecny 

2 Chrzanowski Tadeusz obecny 

3 Jeziorski Wiktor obecny 

4 Karaś Justyna obecna 

5 Kordasiewicz Arnold obecny 

6 Łoin Jarosław obecny 

7 Madejski Dariusz obecny 

8 Majcher Arkadiusz obecny 

9 Pacyk Małgorzata obecna 

10 Pelczar Stanisław obecny 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław obecny 

13 Szwec Agnieszka obecna 

14 Świetlik Barbara obecna 

15 Wiącek Małgorzata nieobecna 

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

Lp. Nazwisko Imię  Status 

1. Chudyk Krzysztof Burmistrz Piławy Górnej obecny 



2 
 

2. Drebot Małgorzata Sekretarz Gminy obecna 

3. Brzuszkiewicz Marta Zastępca Skarbnika Gminy obecna 

4. Baraniuk Grzegorz Komendant Posterunku Policji w Piławie Górnej obecny 

5. Szmidt Piotr Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Piławie 

Górnej 

obecny 

6. Woszczyk-Motyka Agnieszka Opiekun Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej w 

Piławie Górnej 

obecna 

7. Hawryszczak Kamil Naczelnik Ochotniczej Straży Pożarnej w Piławie 

Górnej 

obecny 

8. Babińska-Staniszczak Monika Dyrektor Ośrodka pomocy Społecznej obecna 

9. Kochowska Magdalena Inspektor ds. oświaty obecna 

10. Koprowska Anna Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej obecna 

11. Rybicki Marcin Informatyk obecny 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Bezpieczeństwo w mieście: 

5.a. informacja Kierownika Posterunku Policji w Piławie Górnej, 

5.b. informacja Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Piławie Górnej, 

5.c. wręczenie listów gratulacyjnych dla druhen i druhów z Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Piławie Górnej z okazji Międzynarodowego Dnia Strażaka. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

7. Działalność organizacji pozarządowych na terenie gminy. Sprawozdanie z realizacji 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok poprzedni. 

8. Informacja Burmistrza o działaniach podjętych między sesjami. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

9.a. projekt uchwały nr 282/2023 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

Piława Górna na rok 2023, 

9.b. projekt uchwały nr 283/2023 zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Piława Górna. 

10. Wnioski i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 1. Otwarcie sesji.    

Zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Piławie Górnej o godz. 8.30 otworzył obrady LI sesji Rady Miejskiej  

w Piławie Górnej, która odbyła się w trybie stacjonarnym. Powitał Radnych, 

kierownictwo i pracowników urzędu oraz gości, biorących udział w sesji. 
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Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.    

Na podstawie listy obecności, Przewodniczący stwierdził kworum (12 radnych 

obecnych) i prawomocność posiedzenia. 

 

Ad 3. Przedstawienie porządku obrad.    

Zgodnie § 13 ust. 5 Statutu Gminy Piława Górna, Radni otrzymali w terminie 

zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad.  

Wobec niezgłoszenia przez Radnych żadnych uwag do przedłożonego porządku obrad, 

został on uznany za obowiązujący. 

 

Ad 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.    

Protokół z sesji nr L był wyłożony do wglądu w Biurze Rady oraz zamieszczony  

w programie posiedzenia.pl. Wobec braku uwag do protokołu z poprzedniej sesji, zgodnie 

z § 30 ust. 1 Statutu Gminy Piława Górna, protokół został przyjęty. 

 

Ad 5. Bezpieczeństwo w mieście:    

5a. informacja Kierownika Posterunku Policji w Piławie Górnej,    

Informację nt. bezpieczeństwa w mieście przedstawił asp. szt. Grzegorz Baraniuk 

Kierownik Posterunku Policji w Piławie Górnej. Informacja w formie prezentacji stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

W trakcie prezentacji do obrad dołączyła Radna Barbara Świetlik. 

Brak zgłoszeń do dyskusji.  

5.b. informacja Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Piławie Górnej,    

Informację przedstawił Pan Piotr Szmidt Prezes OSP w Piławie Górnej: w ubiegłym roku 

nasza jednostka uczestniczyła w 74 akcjach ratowniczo-gaśniczych - zarówno pożarach, 

jak i miejscowych zagrożeniach czy pomocy zespołom ratownictwa medycznego.  

W chwili obecnej w skład naszej jednostki wchodzi jeden wóz bojowy – auto ratowniczo-

gaśnicze. Jeśli chodzi o skład osobowy jednostki OSP, to jest 14 druhów strażaków 

ratowników, w tym również dwie kobiety, sześciu członków wspomagających oraz 

sześciu druhów seniorów. Posiadamy również bardzo liczną Młodzieżową Drużynę 

Pożarniczą. W chwili obecnej jest 40 młodych druhów. Jest to drużyna mieszana –  

23 dziewczynki i 17 chłopców w wieku od 8 do 17 lat. Uczestniczymy w różnych akcjach, 

piknikach, uroczystościach zarówno państwowych, jak i kościelnych.  

Przewodniczący RM zabrał glos: Pan Prezes jest bardzo skromny i mało się chwali 

zasługami, ale myślę, że wszyscy doskonale wiemy, jak dużo straż robi dla naszej 

społeczności, jak się Państwo bardzo angażują. Jest to praca społeczna, wymagająca. 

Zabezpieczacie wszystkie imprezy. Nigdy Państwo nie odmawiacie, jesteście i zawsze 

możemy na Was liczyć. Czujemy się bezpieczni, czujemy się zaopiekowani i za to wielkie 

dzięki. Tyle mogę powiedzieć od siebie. Proszę przekazać podziękowania wszystkim 

druhom i druhnom.  

Radny Arnold Kordasiewicz: Szanowny Panie Prezesie, Szanowni Państwo, zacznę tylko 

od ostatniego wydarzenia, czyli Korony Gór Sowich, gdzie jeden z ludzi pracujących  

w ekipie powiedział, że z taką pomocą straży pożarnej nie spotkał się nigdzie, w żadnej 

miejscowości. Był pod wrażeniem. Proszę Państwa, korzystając z okazji chciałbym 

powiedzieć, że jestem pod ogromnym wrażeniem prowadzenia Młodzieżowej Drużyny 

Pożarniczej. Uważam, że jest to rzecz bardzo potrzebna, bardzo wychowawcza. Miałem 

okazję uczestniczyć w takim spotkaniu w lutym tego roku, kiedy uczono udzielania 

pierwszej pomocy. Nastolatkowie uczą dorosłych, jak ratować życie. Proszę mi wierzyć, 

rzecz niesłychana, rozmowa z tymi młodymi ludźmi, coś wspaniałego. Chciałem przy tej 

okazji przekazać od nas słowa podziękowania za Waszą pracę, za ten trud, za 
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prowadzenie młodzieży, bo przypuszczam, że to jest też duże obciążenie, bo są różne 

charaktery, różni ludzie. Bardzo dziękujemy, dziękujemy z całego serca i życzymy 

wszystkiego dobrego.  

Nikt więcej nie zgłosił się do dyskusji. 

5.c. wręczenie listów gratulacyjnych dla druhen i druhów z Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Piławie Górnej z okazji Międzynarodowego Dnia Strażaka.    

Przewodniczący RM: Szanowni Państwo pozostajemy w temacie straży na dzisiejszej 

sesji. Cieszę się z Państwa obecności. Czwartego maja 2023 r. po raz kolejny 

obchodziliśmy Dzień Strażaka i dzisiaj na tej sesji chcielibyśmy Państwu podziękować, 

wynagrodzić i docenić, wręczyć drobne upominki z tego tytułu. Bardzo proszę Pana 

Burmistrza o pomoc. Pozwolę sobie odczytać dyplom upominkowy, który będziemy 

wręczać: kiedy zostałeś strażakiem właśnie zdałeś największy egzamin z odwagi. Potem 

zostaje już tylko ciężka praca. W imieniu Burmistrza Pilawy Górnej oraz Rady Miejskiej 

w Piławie Górnej składamy serdeczne podziękowania druhowi Piotrowi Szmidtowi 

Prezesowi Ochotniczej Straży Pożarnej w Piławie Górnej za wieloletnią pracę, wysiłek 

na rzecz ochrony przeciwpożarowej, dziękujemy za licznie podejmowane 

przedsięwzięcia i inicjatywy, za zaangażowanie i życzliwość, za służenie radą  

i doświadczeniem. Życzymy wszelkiej pomyślności w życiu zawodowym i osobistym 

oraz bezpiecznej służby i zawsze szczęśliwych powrotów z akcji. 

Przewodniczący RM oraz Burmistrz Pilawy Górnej złożyli serdeczne podziękowania 

druhowi Kamilowi Hawryszczakowi Naczelnikowi OSP w Piławie Górnej, druhnie 

Agnieszce Woszczyk-Motyce opiekunowi MDP w Pilawie Górnej, druhnie Agnieszce 

Jurcewicz również opiekunowi MDP w Piławie Górnej oraz wszystkim druhnom i 

druhom z Ochotniczej Straży Pożarnej w Piławie Górnej i z Młodzieżowej Drużyny 

Pożarniczej.  

Burmistrz Piławy Górnej: mamy wspaniałą Młodzieżową Drużynę Pożarniczą. Młodzi 

wzorują się na Was, bo mają na kim. Jesteście bardzo wartościowymi ludźmi i na 

właściwym miejscu, a oni patrzą na Was, jak w obrazki i robią to samo. Wspaniale to 

wychodzi. Panie, które z takim zaangażowaniem i pasja pomagają, opiekują się tymi 

dziećmi, to jest też takie świetne zjawisko. Poświęcacie swój czas i musicie pełnić rolę  

i pedagogów, i nauczycieli, i mam. Taka pełna opieka i pełen zakres. Ci młodzi ludzie 

wiedzą, jak udzielić pierwszej pomocy poszkodowanemu człowiekowi, potrafią się 

bawić, potrafią się zachować na odpowiednim poziomie wszędzie. Wszędzie są, wszędzie 

ich pełno, stwarzają świetny klimat w całym mieście. Jest to godne uwagi i możemy się 

tym chwalić w całym powiecie, a nawet w kraju, dziękujemy bardzo. 

Po wręczeniu listów gratulacyjnych Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach. 

 

PRZERWA DO GODZ. 9.15 

 

Po przerwie Przewodniczący RM wznowił obrady, powitał Panią Monikę Babińską-

Staniszczak Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej oraz Panią Magdalenę Kochowską 

Inspektor ds. oświaty. Obrady opuścił Radny Marcin Chrobak. 

  

Ad 6. Ocena zasobów pomocy społecznej.    

Informację nt. oceny zasobów pomocy społecznej przedstawiła Pani Monika Babińską-

Staniszczak Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Ocena stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
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Ad 7. Działalność organizacji pozarządowych na terenie gminy. Sprawozdanie  

z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 

poprzedni.    

Informację nt. działalności organizacji pozarządowych przedstawiła Pani Magdalena 

Kochowska Inspektor ds. oświaty. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Radny Arkadiusz Majcher: chciałbym w imieniu swoim i całego stowarzyszenia 

koszykówki serdecznie podziękować zarówno kierownictwu urzędu i pracownikom 

merytorycznym, jak jest jakiś kłopot Pani Magda zawsze zasłuży pomocą, no i przede 

wszystkim rodzicom za zaangażowanie i wkład, który mogliśmy zobaczyć w ubiegłą 

sobotę podczas pikniku. Wielkie dzięki dla wszystkich, dzięki którym rozwijamy się  

i z roku na rok robimy krok do przodu.  

Radny Wiktor Jeziorski: chciałem złożyć podziękowania w imieniu KS Piławianka za 

dofinansowanie i wsparcie sportu w Piławie Górnej kierownictwu i wszystkim 

pracownikom merytorycznym. 

Nikt więcej nie zgłosił się do dyskusji. 

 

Ad 8. Informacja Burmistrza o działaniach podjętych między sesjami.    

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji.  

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektów uchwał:    

9.a. projekt uchwały nr 282/2023 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

Piława Górna na rok 2023, 

Projekt uchwał omówiła Pani Marta Brzuszkiewicz Skarbnik Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej przekazała informację, że 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej 

poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 282/2023 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

Piława Górna na rok 2023, 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 maja 2023 r. czas 09:57:31 - 09:57:45 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
3 20 % 

Wyniki imienne 
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lp. nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin nieobecny 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata nieobecna 

 

9.b. projekt uchwały nr 283/2023 zmieniający uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piława Górna. 

Projekt uchwał omówiła Pani Marta Brzuszkiewicz Skarbnik Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej przekazała informację, że 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej 

poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 283/2023 zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Piława Górna. 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 maja 2023 r. czas 10:00:12 - 10:00:24 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
3 20 % 

Wyniki imienne 

lp. nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin nieobecny 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata nieobecna 

 

Ad 10. Wnioski i zapytania radnych.    

Radny Wiktor Jeziorski przedstawił stanowisko Klubu Radnych Obywatelski 

Blok Samorządowy: Klub Radnych OBS jest przeciwny planowanej inwestycji pod 

nazwą budowa wytwórni mas bitumicznych w Piławie Górnej. W związku z licznymi 

zgłoszeniami od mieszkańców oraz stosunkowo niewielkiej odległości od zabudowań 

jesteśmy przeciwni powstaniu tej inwestycji w planowanej lokalizacji. W naszym 

odczuciu szkody dla naszego miasta spowodowane w związku oddziaływaniem 

inwestycji na środowisko oraz zwiększeniem ruchu pojazdów ciężarowych przez nasze 

miasto, będą większe niż korzyści w postaci podatków. W związku z powyższym proszę 

o przyjęcie tego stanowiska przez Radę Miejską. 

Radna Barbara Świetlik: myślę, że wszyscy radni jesteśmy przeciwni wytwórni mas 

bitumicznych. Wiecie Państwo o tym, że powstała również akcja społeczna. Ludzie 

zbierają podpisy sprzeciwiające się temu i myślę, że musimy poprzeć, my jako radni 

wszyscy, nie tylko klub. Chciałam się zapytać, czy akcja protestacyjna społeczna, która 

powstała, czy te protesty będą miały wpływ na decyzje wydawane przez urzędników. 

Trzeba poprzeć tą akcję i sama też zbieram podpisy. 

Burmistrz PG: bezspornie protesty będą miały wpływ moralny i formalny, dlatego, że  

w każdym przypadku, kiedy instytucja żąda od inwestora wykonania raportu  
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o oddziaływaniu na środowisko, to z mocy prawa społeczeństwo staje się stroną 

postępowania.  W piśmie, które otrzymaliśmy od Wód Polskich jest przytoczony przepis 

z ustawy, który mówi, że społeczeństwo staje się stroną i to jest kluczowe stwierdzenie. 

Tak więc z całą pewnością potwierdzam, że podpisy będą miały znaczenie.  

Radny Stanisław Pelczar: chciałbym jeszcze dodać taką informację, że już 3 maja na 

pikniku w Kośminie z inicjatywy Pana Wacława Dziendziela również zbieraliśmy głosy 

sprzeciwu naszego miasta i tutaj myślę, że dołączymy te listy również, kiedy będzie 

bardziej stosowny moment, żeby dołączyć te wszystkie głosy. Tam jest kilkaset głosów, 

myślę, że nawet więcej. Nie wiem dokładnie, ile, bo nie rozmawiałem ostatnio z Panem 

Dziendzielem, ale tych głosów rzeczywiście było bardzo dużo. 

Przewodniczący RM: na poparcie Państwa słów mam ten protest. Pan Dziendziel inicjator 

komitetu społecznego, można powiedzieć samozwańczego, który powstał w momencie, 

kiedy ta sprawa ujrzała światło dzienne. Faktycznie są zbierane podpisy w całej Piławie, 

w sklepach, w różnych miejscach. Pan Dziendziel dostarczył ten protest, jego treść i listę 

do podpisu i myślę, że w stosownym momencie, tak jak wspomniał kolega radny, Pan 

Burmistrz skorzysta z tego głosu mieszkańców.  

Radna Barbara Świetlik: wobec informacji przekazanych przez Pana Burmistrza, również 

chciałam przekazać, że ludzie słuchają naszej sesji, nadal zbierają podpisy i myślę, że 

wszystko dobrze się skończy. Pan Burmistrz właśnie powiedział, że to jest potrzebne, 

więc super inicjatywa. 

Burmistrz PG: znalazłem w postanowieniu Wód Polskich ten odpowiedni zwrot „raport 

o oddziaływaniu przedmiotowego przedsięwzięcia na środowisko nałoży stosowne 

warunki realizacji i eksploatacji, i ewentualnej likwidacji przedsięwzięcia w zakresie 

ochrony wód i środowiska gruntowo-wodnego oraz zapewni udział społeczeństwa  

w postępowaniu w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach. 

10.a. Stanowisko Rady Miejskiej w Piławie Górnej w sprawie wyrażaniu 

sprzeciwu przeciwko planowanej inwestycji pn." Budowa wytwórni mas 

bitumicznych w Piławie Górnej" – głosowanie: 

głosowanie Stanowisko Rady Miejskiej w Piławie Górnej 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 maja 2023 r. czas 10:08:19 - 10:08:58 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
3 20 % 

Wyniki imienne 

lp. nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin nieobecny 
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2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata nieobecna 

 

Wnioskodawca Klub Radnych OBS Referent Wiktor Jeziorski 

Przewodniczący poinformował, że Rada jednogłośnie, 12 głosami za, przyjęła 

stanowisko w sprawie sprzeciwu planowanej inwestycji pn. "Budowa wytwórni mas 

bitumicznych w Piławie Górnej". 

 

Ad 11. Sprawy różne.    

Przewodniczący RM poinformował o zbliżających się wydarzeniach:  

• Miejski Ośrodek Kultury i Biblioteka zaprasza na czwartą edycję Piławskiej Nocy 

Muzeów, która odbędzie się jutro, 26 maja o godz. 17.00. Tematem przewodnim będzie 

280. rocznica powstania Wspólnoty i osiedla Gnadenfrei. W tym dniu odwiedzą nas 

przedstawiciele Braci Morawskich z Niemiec i Czech. Zostanie również otworzona 

nowa wystawa pt. „Gnadenfrei na fotografii 1935 – 1943”, ukazująca mieszkańców  

i osiedle Braci Morawskich. 

• 28 maja o godz. 12.00 w kościele parafialnym odbędzie się msza święta z okazji 

Dnia Samorządu Terytorialnego (przypada na 27 maja) oraz Dnia Działacza Kultury 

(przypada 29 maja) 

• dnia 3 czerwca (sobota) szkoła podstawowa zaprasza w godzinach od 10.00-13.00 

na piknik Aktywni Razem, który będzie miał na celu zebranie środków na finansowych 

na zakup nowego sprzętu nagłaśniającego. 

• w dniach 10-11 czerwca odbędą się 27 Dni Piławy Górnej, a w programie 

koncerty i animacje dla najmłodszych, w sobotę występy zespołów ludowych, koncert 

zespołu Skaner oraz dyskoteka, a w niedzielę wystąpi zespół rockowy Locus, Antony 

Esca i Przyjaciele oraz Piękni i młodzi Dawid Narożny. 

• 11 czerwca w kościele parafialnym odbędzie się msza święta w intencji 

mieszkańców 

• 23 czerwca – zakończenie roku szkolnego 
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• 24 czerwca natomiast odbędą się dwa wydarzenia: 

- o godz. 10.00 turniej piłkarski dla dzieci 

- o godz. 14.00 rozpocznie się wakacyjny piknik charytatywny dla Bartusia, którego 

organizatorem jest Klub Radnych Obywatelski Blok Samorządowy. 

• termin kolejnej sesji: poniedziałek 26 czerwca, godz. 8.30 (sesja absolutoryjna). 

Przewodniczący z okazji Dnia Samorządowca złożył podziękowania radnym za pracę na 

rzecz naszego miasta, pracownikom urzędu za współpracę, kierownictwu urzędu za dobre 

relacje. Widać owoce współpracy Rady Miejskiej i całego samorządu terytorialnego. 

Samorząd terytorialny jest najlepszym organem władzy, który najlepiej się sprawdza, 

którego efekty służą mieszkańcom i widać je w terenie. Mamy czym się pochwalić, bez 

względu na podziały polityczne i różnice. Trwa przebudowa ulicy Piastowskiej, za którą 

trzymamy kciuki, mamy realizację żłobka, zrobiliśmy duży krok w kierunku poprawy 

budownictwa mieszkaniowego. I za to wszystko dziękuję koleżankom i kolegom z Rady 

Miasta. 

Radna Barbara Świetlik: mam pytanie od mieszkańców do Pana Burmistrza czy kostka 

brukowa, kostka chodnikowa będzie wykorzystana, ściągnięta przy ul. Piastowskiej? Czy 

będzie nowa, czy jest jakiś plan wykorzystania starej kostki? 

Burmistrz PG: oczywiście będzie nowa, całe urządzenie chodników będzie na nowo,  

z nowej kostki. Ale my nie jesteśmy dysponentem tej kostki, przypominam jeszcze raz 

inwestorem i właścicielem tej drogi na całej długości i szerokości jest Starostwo 

Powiatowe. Przy „użyciu” Zarządu Dróg Powiatowych odbywa się ta przebudowa  

I wszystkie decyzje dot. też tego zagadnienia podejmuje Starosta wraz z Zarządem Dróg 

Powiatowych. Nie mamy formalnego prawa do tej starej kostki, ale myślę, że jest taka 

możliwość. Jeżeli byłyby takie potrzeby, żeby część z tej kostki w mieście zostawić 

 i znaleźć dla niej jakieś źródło przeznaczenia, to sądzę, że jest to sprawa do uzgodnienia, 

załatwienia. Z formalnego punktu widzenia gmina nie dysponuje tym materiałem.  

Nikt więcej nie zgłosił się do dyskusji. 

Ad 12. Zamknięcie sesji.    

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w sesji Rady Miejskiej  

i o godz. 10.33 zamknął obrady LI sesji Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

Transmisja wideo sesji Rady Miejskiej w Piławie Górnej są dostępne na stronie internetowej: 

htps://portal.posiedzenia.pl/PILAWAGORNA? w zakładce: Transmisja 

 

Protokół sporządziła: Anna Koprowska – Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej       

           w Piławie Górnej 

 

           Dariusz Madejski 


